
Zápis z jednání komise 

Životního prostředí a veřejného prostoru 

Datum konání: 21. září 2015 

Místo konání:  ÚMČ Jírova 2 

Přítomen/přítomna: Bružeňák Lukáš, Fišer Václav, Kozlovská Milada, Kremláčková Edita, Merta Jan, 

Nečasová Helena, Novotná Jitka, Skotal Jan, Vrána Martin   

   Vondráčková Eliška, Vlašín Mojmír 

Nepřítomen/nepřítomna: Čada Miloslav 

 

BODY JEDNÁNÍ 

1.  Zahájení a schválení programu zasedání 

2.  Organizační informace 

3.  Podněty od občanů.  

 p.Plchová-stížnost na nerespektování zákazů vstupů psů na hřiště, aroganci majitelů psů při upozornění. Námět 

na řešení-oplocení a uzavírání hřišť. Odpovězeno, doporučeno mail poslat i uvolněným zastupitelům.  

 p.Kučerová  – stížnost na zápach z průmyslové činnosti v oblasti J.Fajmonové v noci 7.8. – stížnost byla bez 

prodlení předána na OÚRV ÚMČ p.Staňkovi. Diskuse k dlouhodobému problému s asfaltovnou. 

p.Beránek – stížnost na hluk z provozu Renault Opportunity (klempírna,myčka). Se stěžovatelem projednáno, nyní 

podstoupeno k p.Staňkovi OÚRV ÚMČ, možnost obrátit se na p.místostarostku. 

p.Páč – záležitost z března t.r. , v říjnu by už mělo dojít k řešení vyjetých kolejí  v zeleni v dané lokalitě. Opět 

apelováno na potřebu nejezdit  tak širokými údržbovými vozidly fa A.S.A. po chodnících, zlepšení snad s novou 

rámcovou smlouvou. 

4.   Plán udržitelné městské mobility města Brna- předsedkyně informovala o posunu harmonogramu-návrhová část 

plánu bude projednávána do konce roku 2015; duben 2016 schválení ZMB. Aktuální postup samosprávy MČ není 

komisi znám. 

5.  Rámcová smlouva na Komplexní údržbu zeleně, komunikací a odpadkových košů. Projednání aktuální verze 

návrhu-technické podmínky a technické kvalifikační předpoklady s p.místostarostkou . 

Usnesení: 

a) Komise i nadále trvá na zákazu použití pesticidů při údržbě, mimo případy likvidace nepůvodních invazivních 

druhů rostlin, doporučuje nahradit alternativním mechanickým odstraňováním rostlin 

b) Komise i nadále trvá na přednostním používání inertního materiálu jako posypového materiálu při zimní údržbě 

komunikací 

 c) Komise doporučuje zvážit v odstavci Zimní údržba místních komunikací a chodníků formulaci termínu  

plnění 1. pořadí odklízecích prací tak, aby časové omezení v nočních hodinách 22 - 5 resp. 7 hodin (víkend) 

neznamenalo úplnou nečinnost údržby v uvedených hodinách a nebylo tak ohroženo zdraví občanů při 

déletrvajícím mrznoucím dešti, námraze, náledí atp. (závadný stav). Vzhledem k nočním hodinám a sníženému 

množství chodců a vozidel na komunikacích není ovšem nutné požadovat reakci do jedné hodiny od vzniku 

závadného stavu, komise navrhuje 2 hodiny. 

 Pro usnesení: 9; proti:0; zdržel se: 0 

6.  Preventivní akce s Městskou policií – dodržování obecně závazné vyhlášky města Brna majiteli psů. Možnost 

zúčastnit se akce dne 6.10. od 17 hodin. Přihlásit se přímo p.místostarostce.  

7.  Orlovna – přijetí usnesení k zahradě na příštím zasedání. Viz úkoly níže. 

8.   Návrhy obecně závazných vyhlášek města Brna. 

 Usnesení: 

 -Komise doporučuje souhlasit s návrhem obecně závazné vyhlášky města Brna o stanovení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů vznikajícího na území 

statutárního města Brna bez připomínek. 



 Pro usnesení: 9; proti:0; zdržel se: 0 

 -Komise doporučuje souhlasit s návrhy Příloh č. 1 a č. 2 obecně závazné vyhlášky města Brna č.21/2009 o 

pravidlech pro pohyb psů na veřejných prostranstvích, za účelem zabezpečení místních záležitostí veřejného 

pořádku, ve znění pozdějších obecně závazných vyhlášek bez připomínek.  

 Po další parkové úpravě centrálního parku Rokle, ale doporučujeme upravit Přílohu č.2 Vyhlášky tak, aby byl ve 

vymezené rekreační části parku zakázán vstup se psy. 

 Pro usnesení: 9; proti:0; zdržel se: 0 

9.   RNDr. Vlašín předseda komise životního prostředí RMB. S dr. Vlašínem proběhla  diskuse  témat: bioodpad; 

kanalizace Ondráčkova; projektová výsadba stromů Jedovnická,Novolíšeňská;  projekty na vsakování dešťových 

vod; hubení holubů; použití herbicidů v údržbě zeleně a soli při zimní údržbě komunikací. Dr.Vlašín přislíbil 

spolupráci  v záležitostech životního prostředí přesahujících na statutární město Brno. 

10. Různé 

      -Veřejná zakázka projekt na parkovou úpravu Centrálního parku Rokle hodnocení 30.9. 

-E.Kremláčková podání  informace a hodnocení k akci k Evropskému týdnu mobility 18.9. v Líšni 

 

 

Úkoly:  

Všichni členové-seznámit se individuálním způsobem se zahradou Orlovny a dendrologickým posudkem do zasedání 

29.10. Možno využít konání akce na místě v termínu 2.10. od 17 hod. 

 

 

Příští zasedání ve čtvrtek 29.10., dále pondělí 16.11. a 7.12. vždy v 17 hodin. 

 

Přílohy:  

1. Prezenční listina 

    

Datum a zpracovatel zápisu: 23. září 2015, Edita Kremláčková 

Podpis předsedy/předsedkyně komise: Edita Kremláčková 


